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Vergadering: 5 oktober 22020 
Aanwezig: Aad Kramer, Elli Ruijter, Bert Rotteveel, Cees Rutsen, Peter Fennema, Willy Schipper 
Afwezig: Jeroen Koomen, Jacco Stuijvenberg, Peter Vlam, Guido Schipper, Helga Wagemaker. 
Gasten: Marjan Leijen (PvdA) Jack Kruijer (Jess) 
 

1 Opening: Elli opent de vergadering met een hartelijk welkom aan onze gasten.  
2 Mededelingen : Er zijn geen mededelingen deze keer.  
3. Notulen vorige vergadering: De notulen van 31-08-2020 worden zonder wijzigingen 

goedgekeurd en vast gesteld.  
4. To do list: Aad heeft Jacco benaderd over zijn positie als lid van de Dorpsraad. Aad kreeg 

geen ja en geen nee. De vergadering besluit om Jacco uit de bestanden van de Dorpsraad te 
halen. Want hij heeft al meer dan 2 jaar geen vergadering meer bijgewoond. 
Willy heeft nog een aantal zaken staan die worden nu opgepakt ook Elli heeft nog geen 
secretariaat e-mail kunnen aanmaken.  

5. Post: Uitgaand: 2 brieven aan het College van B&W. de 1e inzake het gladde rode asfalt en de 
straat juwelen. De 2e met vragen m.b.t. de verkoop van de Old skoel aan het stichtings 
bestuur. Inkomend :  

 Mail door gestuurd vanuit polder F  de Brief van Inwoners van Krabbendam 
aan het College van B&W van de gemeente Bergen en een reactie van 
Antoon Groot Programma manager Duurzaamheid gem. Schagen  

 Presentatie Rijkswaterstaat m.b.t. N9 N99 en N 250  

 Reacties van Aad en Peter op indicatief verkoop Oldskoel+ bericht op 
Faceboek dd 05-10-2020 van daadwerkelijke verkoop. 

 Mail betreffende Rabo Club support voor leden actie  

 Persbericht over Fonds Zonneparken Schagen. Hiervoor kunnen wij 
aanvragen indienen na realisatie van o.a. de zonneweide bij Grote Sloot 158. 

 Mail van Ondernemers Federatie Schagen. De vergaderingen van het 
Campagne team Bewustwording veiligheid landbouw en transport verkeer 
zijn opgeschort tot  2021 i.v.m. Covid 19.  

 Bericht overplaatsing Dorpsraad in gemeente gids.  

 Mail Peter Fennema in zake watertappunt PWN. Mooi project maar bij 10 
jarig contract 1484. Excl. BTW per jaar. 

 Mail Guido Schipper betreffende afd. Duurzaamheid bereid om op de 
jaarvergadering iets te vertellen over RES en Transitie Visie warmte.  

 Mail Herboren Toren over aantal bezoekers in Herboren toren d.d. 24-09-
2020. Hier staat nog 40 personen maar de huidige maatregelen staan minder 
personen toe.  

 Mail Peter Vlam met reactie VVD op RES “graag een tikkie minder”. 
6. Financieel verslag: Peter heeft weer een mooi overzicht gemaakt met de gedurende de 

kermis betaalde contributie voor 2021 voor de Brugpraat. Er komen nog wel wat uitgaven 
aan voor o.a. de bordjes voor het Kramer Bruggetje, klok, SOOS en presentjes 

7.  Jaarvergadering 23-11-2020: In verband met der Covid 19 maatregelen, waarbij er maar 27 
personen in de kerk mogen en er geen consumpties kunnen worden verstrekt wordt er 
besloten deze vergadering niet door te laten gaan. Als alternatief zal nu de herfst editie van 
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de Brugpraat huis aan huis worden verspreid. Ook zal daarin het jaarverslag en de zaken 
waar we nu mee bezig zijn worden vermeld.  

8. Brieven aan het College: Tot aan de vergadering is er behalve een ontvangst bevestiging nog 
niets vernomen van het College. Marjan Leijen geeft aan dat de PvdA fractie ook raadsvragen 
heeft gesteld aan het College. Die komen heel erg overeen met de vragen die de Dorpsraad 
heeft gesteld. Geopperd wordt als er geen reactie komt om een W.O.B. verzoek te doen over 
de voorwaarden etc. m.b.t. de Old Skoel.  
Guido heeft een mail gestuurd d.d. 28 september 2020 dat de brief over de straat juwelen en 
het rode asfalt in het stafoverleg met de wethouder zal worden besproken, waarna er een 
antwoord onze kant op komt. Aad heeft twee Burgerbruggers die onlangs gevallen waren op 
het gladde rode asfalt gesproken en ze dringend verzocht een klacht en aansprakelijkheid te 
sturen naar de gemeente. Dit zouden ze gaan doen.  

9. Verslag betreffende N9 en RWS: Jeroen was verhinderd om deel te nemen aan deze digitale 
bijeenkomst. We hebben wel de slides gekregen waaruit we kunnen opmaken dat er de 
meeste noodlottige ongevallen gebeuren bij de dorpskernen van de N9. Een ieder gevraagd 
om vragen te stellen aan de verzender van de slides. 
Naar aanleiding daarvan vraagt Bert wederom om een verkeersbord “verboden voor 
vrachtwagens” na de kruising met de Ruigeweg behalve voor bestemmingsverkeer. Want ze 
hebben bijna dagelijks vrachtwagens op het erf die toch zijn doorgereden. Willy heeft Bert 
gevraagd er een fixie melding van te maken.  

10. Stand C.P.O.: Elli deelt een tekening rond van het plan. Er wordt positief op gereageerd “een 
mooi plan “ Door de gemeente is nu een nieuwe projectleider aangewezen. Hopelijk komt er 
nu snel een intentie verklaring tussen de gemeente en CPO Den Gouden Hoeck io, zodat er 
stappen kunnen worden gezet. Het plan bestaat uit 1 vrijstaande woning, een 2 onder een 
kap en een blok van 3 en een blok van 4 huizen gesitueerd tussen de volkstuinen en het 
voetbalveld.  

11. Presentje : Dit komt goed. Besloten wordt dat dit kleine narcissen zullen worden zo rond 15 
december. Willy zal het aantal huishoudens nog aan Bert door geven.( 340 huishoudens 
staan per 01-01-2020 geregistreerd dus 350 stuks). 

12.  Gemeente Bergen plan Windmolens: Naar aanleiding van de ingekomen brieven geeft Aad 
aan dat Polder F er boven op zit. Hij zal ons op de hoogte houden en aangeven als er vanuit 
de Dorpsraad  actie nodig is. Er zal nu geen actie worden ondernomen. De gemeente raad 
heeft inzicht gekregen in alle zienswijzen en aanbevelingen die zijn ingebracht. Daarmee zal 
nu een eerste versie worden gemaakt van het RES.  

13. Rondvraag: Elli vraagt wie Willy wil opvolgen, het blijft angstig stil. Elli heeft wel iemand 
benaderd maar die heeft bedenktijd gevraagd als lid van de dorpsraad. Aad vraagt aandacht 
voor de speel toestellen op het Zwanenplein. De zandbak is wel weg op het mr. Bollplein 
maar nog niet naar het Zwanenplein. De glijbaan zou niet meer glijden. Guido vragen om 
uitleg van wanneer de keuring van de toestellen is. Cees is zeer teleurgesteld in de gang van 
zaken m.b.t. de straat juwelen. Idee wordt geopperd om weer eens een smiley te plaatsen op 
de Burgerweg.  Marja stelt voor om Hans Heddes eens uit te nodigen voor: Straat juwelen, 
asfalt en speeltoestellen. De Kermis is goed verlopen mede doordat het Café de Buren 
gesloten was i.v.m. de niet te handhaven Covid 19 maatregelen. Wel wordt er betreurd dat 
een persoonlijke mail van de café eigenaar aan de gemeente op één of andere manier 
openbaar is gemaakt. Bert vraagt om een verbodsbord voor vrachtwagens voor  de kruising 
met de Ruigeweg.  

14. Sluiting: Elli sluit om 21.40 deze vergadering met een dank je wel voor de inbreng en wel 
thuis. 
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Volgende vergadering zal zijn op maandag 7 december 2020 
 
 
Wsr 08-10-2020 


